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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

VÁROSSTRATÉGIAI ÉS VÁROSMARKETING BIZOTTSÁGA 

2023. május 18-án 10,00 órai kezdettel megtartott rendes 

üléséről 

 
Az ülés helye:  VMJV Polgármesteri Hivatalának (Veszprém, Óváros tér 9.)  
   Komjáthy terme 
 
Jelen vannak:    
 Halmay Gábor a Bizottság alelnöke 
 Guzslován Gábor a Bizottság tagja 
 Dongóné Kuti Erika a Bizottság tagja 
 Takács Péter a Bizottság tagja 
 Somfai Attila a Bizottság tagja 
  
 

A Bizottsági ülésen részt vettek: 

 Kovács Zoltán irodavezető 

 Durmics Zsuzsanna irodavezető 

 dr. Lohonyai Bernadett irodavezető 

 Takács Zoltán irodavezető 

 Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 Madarászné dr. Ifju Bernadett csoportvezető 

 Jakab Ibolya marketing és PR menedzser 

 Melich Antal közműkezelő ügyintéző 

 Vándorfi László Pannon Várszínház igazgatója 

 Pintér Edit Veszprémi Ünnepi Játékok Rendezvényszervező 

  Kulturális Szolgáltató Nonprofit Kft. 

  képviseletében 

 Madarász Ágnes Veszprémi Fesztiváliroda Kereskedelmi és  

  Szolgáltató Kft. képviseletében 

 Cserép Erzsébet Mendelssohn Kamarazenekar Közhasznú 

  Egyesület képviseletében 

 Surguta Orsolya Veszprém-Balaton 2023 Zrt. képviseletében 

 Bázsa Botond Lehel ÉHÖT elnöke 

 Farkas László ÉHÖT projektvezető 

 Czékmány Péter ”VKSZ” Zrt. hőszolgáltatási igazgató 

FNagyné dr. Kerekes Zsófia Nagyné dr. Kerekes Zsófia bizottsági referens 

 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Köszöntötte a Bizottság tagjait, a meghívott 
vendégeket és a Hivatal jelen lévő munkatársait. Megállapította, hogy a Bizottság 7 
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tagjából 5 tag jelen van. Megállapította, hogy Csik Richárd, a Bizottság elnöke 
hivatali útja miatt nem tud jelen lenni a bizottsági ülésen, valamint azt, hogy a 
Bizottság határozatképes. Elmondta, hogy a napirend előtt tárgyalja a Bizottság a 
lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést. Mivel a jelentéshez hozzászólás, 
kérdés, illetve vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta a lejárt határidejű 
határozatokról szóló jelentést. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

105/2023. (V. 18.) határozata 

a lejárt határidejű határozatokról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Jelentés a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról” című előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága a 75/2023. (IV. 20.), 76/2023. (IV. 20.), 77/2023. (IV. 
20.), 80/2023. (IV. 20.), 81/2023. (IV. 20.), 82/2023. (IV. 20.) határozat 
végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Elmondta, hogy a Bizottsághoz egy 
sürgősségi indítvány érkezett, amelynek a címe: 
 
Döntés a Katolikus Szeretetszolgálattal megkötendő haszonkölcsön 
szerződés jóváhagyásáról az önkormányzati tulajdonban levő Veszprém 
4273/126 hrsz.-ú „kivett iskola” megnevezésű – természetben a Cholnoky 
Jenő Általános Iskola területén található – 320 m2 alapterületű „forfa” 
épület és a megközelítését biztosító 947 m2 területű udvar tárgyában 
 
Előterjesztő:     Porga Gyula polgármester 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e a sürgősségi indítvány napirendre vételéhez. 
Mivel a sürgősségi indítvány napirendre vételéhez hozzászólás, kérdés, vélemény 
nem érkezett, szavazásra bocsátotta a sürgősségi indítvány napirendre vételét. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

106/2023. (V. 18.) határozata 

sürgősségi indítvány napirendre vételéről 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága napirendre veszi az alábbi előterjesztést: 

Döntés a Katolikus Szeretetszolgálattal megkötendő haszonkölcsön szerződés 
jóváhagyásáról az önkormányzati tulajdonban levő Veszprém 4273/126 hrsz.-ú 
„kivett iskola” megnevezésű – természetben a Cholnoky Jenő Általános Iskola 
területén található – 320 m2 alapterületű „forfa” épület és a megközelítését biztosító 
947 m2 területű udvar tárgyában. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e a napirendhez. A Bizottság tagjai részéről 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem volt, így szavazásra bocsátotta a napirendet a 
sürgősségi indítvánnyal érintett napirenddel együtt. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

107/2023. (V. 18.) határozata 

a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság 

2023. május 18-i rendes ülésének napirendjéről 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága a 2023. május 18-i rendes ülésének napirendjét az 
alábbiak szerint fogadja el:  

 
Napirend: 

 

1. Döntés a Katolikus Szeretetszolgálattal megkötendő haszonkölcsön 
szerződés jóváhagyásáról az önkormányzati tulajdonban levő 
Veszprém 4273/126 hrsz.-ú „kivett iskola” megnevezésű – 
természetben a Cholnoky Jenő Általános Iskola területén található – 
320 m2 alapterületű „forfa” épület és a megközelítését biztosító 947 m2 
területű udvar tárgyában 
 
Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 

 

2. A) Döntés a „VeszprémFest” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási 

szerződésének jóváhagyásáról 

B) Döntés „A Tánc Fesztiválja” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási 

szerződésének jóváhagyásáról 

C) Döntés a „Veszprémi Utcazene Fesztivál” kiemelt fesztivál 2023. évi 

támogatási szerződésének jóváhagyásáról 
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D) Döntés az „Auer Lipót Nemzetközi Hegedűfesztivál” kiemelt 

fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének jóváhagyásáról 

E) Döntés a „Magyar Mozgókép Fesztivál” kiemelt fesztivál 2023. évi 

támogatási szerződésének jóváhagyásáról 

F) Döntés a „BakonyExpo” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási 

szerződésének jóváhagyásáról 

 

Előterjesztő:     Takács Zoltán irodavezető 

 
3. Döntés a Veszprém 5045 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Hóvirág 

utca 1. szám alatt található – ingatlan ingatlan-nyilvántartás szerinti 
rendeltetési jellege megváltoztatásának és épületek feltüntetésének 
kezdeményezéséről 

 
 Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 

 
4. Döntés a Veszprém 5043 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Komakút 

tér 4. szám alatt található – ingatlan ingatlan-nyilvántartás szerinti 
rendeltetési jellege megváltoztatásának és épület feltüntetésének 
kezdeményezéséről 

 
 Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 

 
5. A) Döntés a Veszprémi Szakipark Oktató és Gyártó Nonprofit Kft. lejárt 

tartozásával kapcsolatos részletfizetés engedélyezésére irányuló 
megállapodás jóváhagyásáról 
 
B) Döntés a Veszprém 1965/11 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, 
Házgyári út 1. szám alatti – ingatlanon található „K” jelű épület és a 
Veszprém 1965/11/B hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Házgyári út 
1. szám alatti – ingatlan mint „C” jelű épület, továbbá az épületekben 
elhelyezett termelő berendezések és a berendezésekhez kapcsolódó 
eszközök bérleti szerződésének jóváhagyásáról 
 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 
 

6. Döntés a Veszprém 2364/42 hrsz.-ú (Jutasi úti sporttelep) ingatlan 
bérlet jogcímén történő hasznosításra való kijelöléséről 
 
Előterjesztő:  Brányi Mária alpolgármester 
 

7. Döntés nemzetközi konzorciumban megvalósuló pályázatok 
benyújtásáról és az ehhez szükséges önrész előzetes pénzügyi 
kötelezettségvállalás útján történő biztosításáról az Interreg Duna 
Régió és az Interreg Európa felhíváshoz kapcsolódóan 
 
 Előterjesztő: Brányi Mária alpolgármester 
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8. Döntés a közvilágítás korszerűsítéséről, előzetes pénzügyi 

kötelezettségvállalásról és a 296/2022. (X. 27.) közgyűlési határozat 
hatályon kívül helyezéséről 
 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 
 

9. Döntés a Bereményi Géza – Kovács Krisztina „Apacsok” című színházi 
produkció létrehozására vonatkozó támogatási szerződés 
jóváhagyásáról a programot megvalósító Advesta New Media Hungary 
Kft.-vel 
 

 Előterjesztő:  Porga Gyula polgármester 
 
10. Döntés a Gárdonyi Zoltán Zenekarért Alapítvánnyal kötendő 

támogatási szerződés jóváhagyásáról 
 

 Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 
 

11. Döntés a Dowland Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés 
jóváhagyásáról 
 

 Előterjesztő:  Porga Gyula polgármester 
 

12. Döntés a V-Busz Kft. könyvvizsgálójának megválasztásáról 
 

 Előterjesztő:                              Porga Gyula polgármester 
 

13. Állásfoglalás a Veszprém-Balaton 2023 Zrt. alapszabályának 
módosításáról 
 

 Előterjesztő:  Porga Gyula polgármester 
 

14. Döntés a „VKSZ” Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. távhőellátási 
közszolgáltatási tevékenységének 2022. évi teljesítéséről szóló 
beszámoló elfogadásáról 
 
Előterjesztő:    Dr. Temesvári Balázs vezérigazgató 
 

15. Döntés az Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék-
kezelési Önkormányzati Társulás 2022. évi működéséről, szakmai 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 
 

 Előterjesztő:  Bázsa Botond Lehel, a Társulás elnöke 
 

16. Döntés a Veszprém-Balaton Régió Kultúrájáért Közalapítvány 2022. évi 
tevékenységéről és számviteli törvény szerinti beszámolójának 
elfogadásáról 
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Előterjesztő:  Sigmond Eszter kuratóriumi elnök 

 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 

Halmay Gábor a Bizottság alelnöke javaslatára a napirendi pontok tárgyalására a 
meghívótól eltérő sorrendben került sor. 

 

1. Döntés a Katolikus Szeretetszolgálattal megkötendő haszonkölcsön 
szerződés jóváhagyásáról az önkormányzati tulajdonban levő 
Veszprém 4273/126 hrsz.-ú „kivett iskola” megnevezésű – 
természetben a Cholnoky Jenő Általános Iskola területén található – 
320 m2 alapterületű „forfa” épület és a megközelítését biztosító 947 m2 
területű udvar tárgyában 

 
Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 

 Képviseli:   Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. 
 
Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető: Arról szeretnék tájékoztatást adni, 
hogy a tegnapi napon a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság is megtárgyalta az 
előterjesztést és támogatta a határozati javaslatot. Az volt a kérdés, hogy jó lenne 
látni, hogy pontosan milyen szolgáltatást lehet majd igénybe venni az ellátottak 
részére. A Katolikus Szeretetszolgálat főigazgatóját ezzel a kérdéssel kapcsolatban 
megkerestük, várjuk a válaszát és ezt majd beépítjük a végleges előterjesztésbe. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Köszönjük a kiegészítést, ezt fontos új 
információ. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy hozzászólás, kérdés, vélemény 
van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, hozzászólás, 
kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

108/2023. (V. 18.) határozata 

a „Döntés a Katolikus Szeretetszolgálattal megkötendő haszonkölcsön 

szerződés jóváhagyásáról az önkormányzati tulajdonban levő Veszprém 

4273/126 hrsz.-ú „kivett iskola” megnevezésű – természetben a Cholnoky 

Jenő Általános Iskola területén található – 320 m2 alapterületű „forfa” 

épület és a megközelítését biztosító 947 m2 területű udvar tárgyában” 

című előterjesztésről 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Katolikus Szeretetszolgálattal 
megkötendő haszonkölcsön szerződés jóváhagyásáról az önkormányzati tulajdonban 
levő Veszprém 4273/126 hrsz.-ú „kivett iskola” megnevezésű – természetben a 
Cholnoky Jenő Általános Iskola területén található – 320 m2 alapterületű „forfa” 
épület és a megközelítését biztosító 947 m2 területű udvar tárgyában” tárgyú 
előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat 
Közgyűlés általi elfogadását. 
 

2. A) Döntés a „VeszprémFest” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási 

szerződésének jóváhagyásáról 

B) Döntés „A Tánc Fesztiválja” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási 

szerződésének jóváhagyásáról 

C) Döntés a „Veszprémi Utcazene Fesztivál” kiemelt fesztivál 2023. évi 

támogatási szerződésének jóváhagyásáról 

D) Döntés az „Auer Lipót Nemzetközi Hegedűfesztivál” kiemelt 

fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének jóváhagyásáról 

E) Döntés a „Magyar Mozgókép Fesztivál” kiemelt fesztivál 2023. évi 

támogatási szerződésének jóváhagyásáról 

F) Döntés a „BakonyExpo” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási 

szerződésének jóváhagyásáról 

 

Előterjesztő:     Takács Zoltán irodavezető 

 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Köszöntötte a kiemelt fesztiválok szervezőinek 
képviselőit. Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e kiegészítése. Kiegészítés nem 
volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az 
előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény 
nem érkezett, szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó A) határozati javaslat 
elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

109/2023. (V. 18.) határozata 
a „VeszprémFest” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének 

jóváhagyásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a „VeszprémFest” kiemelt 
fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének jóváhagyásáról” című előterjesztést, és 
az alábbi döntést hozta: 
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1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága jóváhagyja a Veszprémi Ünnepi Játékok 
Rendezvényszervező, Kulturális Szolgáltató Nonprofit Kft. szervezésében 
megvalósuló, a „VeszprémFest” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatásáról szóló 
támogatási szerződést a határozat melléklete szerinti tartalommal. 
 
2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága felhatalmazza polgármestert a határozat melléklete 
szerinti tartalommal a támogatási szerződés aláírására. 
 
3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy döntéséről a 
„VeszprémFest” kiemelt fesztivál szervezőjét értesítse. 
 
Határidő: 2. pont: 2023. június 15.  

3. pont: 2023. május 31.  
Felelős:  2. pont tekintetében: Porga Gyula polgármester 

3. pont tekintetében: Csik Richárd elnök 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia csoportvezető 
 

Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó B) határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 
110/2023. (V. 18.) határozata 

„A Tánc Fesztiválja” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének 
jóváhagyásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés „A Tánc Fesztiválja” kiemelt 
fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének jóváhagyásáról” című előterjesztést, és 
az alábbi döntést hozta: 

  
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága jóváhagyja a Pannon Várszínház 
Színművészetfejlesztési Nonprofit Kft. szervezésében megvalósuló „A Tánc 
Fesztiválja” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatásáról szóló támogatási 
szerződést a határozat melléklete szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága felhatalmazza polgármestert a határozat 
melléklete szerinti tartalommal a támogatási szerződés aláírására. 
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3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy döntéséről „A 
Tánc fesztiválja” kiemelt fesztivál szervezőjét értesítse. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. június 15.  

3. pont: 2023. május 31.  
Felelős: 2. pont tekintetében: Porga Gyula polgármester 

3. pont tekintetében: Csik Richárd elnök 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia csoportvezető 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó C) határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

111/2023. (V. 18.) határozata  
a „Veszprémi Utcazene Fesztivál” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási 

szerződésének jóváhagyásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a „Veszprémi Utcazene Fesztivál” 
kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének jóváhagyásáról” című 
előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 

 
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága jóváhagyja a Veszprémi Fesztivál Iroda Kft. 
szervezésében megvalósuló „Veszprémi Utcazene Fesztivál” kiemelt fesztivál 
2023. évi támogatásáról szóló támogatási szerződést a határozat melléklete 
szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága felhatalmazza polgármestert a határozat 
melléklete szerinti tartalommal a támogatási szerződés aláírására. 

 
3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy döntéséről a 
„Veszprémi Utcazene Fesztivál” kiemelt fesztivál szervezőjét értesítse. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. június 15.  

3. pont: 2023. május 31.  
Felelős: 2. pont tekintetében: Porga Gyula polgármester 

3. pont tekintetében: Csik Richárd elnök 
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A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 
Perlaki Claudia csoportvezető 

 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó D) határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

112/2023. (V. 18.) határozata 
az „Auer Lipót Nemzetközi Hegedűfesztivál” kiemelt fesztivál 2023. évi 

támogatási szerződésének jóváhagyásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés az „Auer Lipót Nemzetközi 
Hegedűfesztivál” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének 
jóváhagyásáról” című előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 

 
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága jóváhagyja a Mendelssohn Kamarazenekar 
Közhasznú Egyesület szervezésében megvalósuló „Auer Lipót Nemzetközi 
Hegedűfesztivál” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatásáról szóló támogatási 
szerződést a határozat melléklete szerinti tartalommal. 

 
2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága felhatalmazza polgármestert a határozat 
melléklete szerinti tartalommal a támogatási szerződés aláírására. 

 
3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy döntéséről az 
„Auer Lipót Nemzetközi Hegedűfesztivál” kiemelt fesztivál szervezőjét 
értesítse. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. június 15.  

3. pont: 2023. május 31.  
Felelős: 2. pont tekintetében: Porga Gyula polgármester 

3. pont tekintetében: Csik Richárd elnök 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia csoportvezető 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó E) határozati javaslat elfogadását. 
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Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

113/2023. (V. 18.) határozata 
a „Magyar Mozgókép Fesztivál” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási 

szerződésének jóváhagyásáról 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a „Magyar Mozgókép Fesztivál” 
kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének jóváhagyásáról” című 
előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 

 
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága jóváhagyja a Veszprém-Balaton 2023 Zrt. 
szervezésében megvalósuló „Magyar Mozgókép Fesztivál” kiemelt fesztivál 
2023. évi támogatásáról szóló támogatási szerződést a határozat melléklete 
szerinti tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága felhatalmazza polgármestert a határozat 
melléklete szerinti tartalommal a támogatási szerződés aláírására. 

 
3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy döntéséről a 
„Magyar Mozgókép Fesztivál” kiemelt fesztivál szervezőjét értesítse. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. június 15.  

3. pont: 2023. május 31.  
Felelős: 2. pont tekintetében: Porga Gyula polgármester 

3. pont tekintetében: Csik Richárd elnök 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia csoportvezető 
 

Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó F) határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

114/2023. (V. 18.) határozata 
a „BakonyExpo” kiemelt fesztivál 2023. évi támogatási szerződésének 

jóváhagyásáról 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a „BakonyExpo” kiemelt fesztivál 
2023. évi támogatási szerződésének jóváhagyásáról” című előterjesztést, és az alábbi 
döntést hozta: 

 
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága jóváhagyja a Berill Reklámstúdió Kft. 
szervezésében megvalósuló „BakonyExpo” kiemelt fesztivál 2023. évi 
támogatásáról szóló támogatási szerződést a határozat melléklete szerinti 
tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 
és Városmarketing Bizottsága felhatalmazza polgármestert a határozat 
melléklete szerinti tartalommal a támogatási szerződés aláírására. 

 
3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai 

és Városmarketing Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy döntéséről a 
„Bakony Expo” kiemelt fesztivál szervezőjét értesítse. 

 
Határidő: 2. pont: 2023. június 15.  

3. pont: 2023. május 31.  
Felelős: 2. pont tekintetében: Porga Gyula polgármester 

3. pont tekintetében: Csik Richárd elnök 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 

Perlaki Claudia csoportvezető 
 
3. Állásfoglalás a Veszprém-Balaton 2023 Zrt. alapszabályának 

módosításáról 
 

 Előterjesztő:  Porga Gyula polgármester 
 Képviseli:    Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
       Surguta Orsolya 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

115/2023. (V. 18.) határozata 

az „Állásfoglalás a Veszprém-Balaton 2023 Zrt. alapszabályának 
módosításáról” című előterjesztésről 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta az „Állásfoglalás a Veszprém-Balaton 2023 
Zrt. alapszabályának módosításáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 

 
4. Döntés a „VKSZ” Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. távhőellátási 

közszolgáltatási tevékenységének 2022. évi teljesítéséről szóló 
beszámoló elfogadásáról 
 
Előterjesztő:    Dr. Temesvári Balázs vezérigazgató 

 Képviseli:    Czékmány Péter hőszolgáltatási igazgató 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése.  
 
Czékmány Péter, hőszolgáltatási igazgató: Kiegészítésem nincs, csak szeretném 
elmondani, hogy egy nehéz éven vagyunk túl, ennek ellenére a szolgáltatásainkat 
teljes körűen meg tudtuk valósítani. A gazdasági számaink is megfelelőek, a műszaki 
fejlesztéseink pedig folyamatosak. Kérdésekre szívesen válaszolok. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. 
 
Guzslován Gábor, a Bizottság tagja: Az lenne a kérdésem, hogy amellett, hogy 
abszolút gratulálok ahhoz, hogy sikerült ezt az energetikai szempontból nehéz évet 
viszonylag konszolidált eredménnyel zárni, a beszámolóban a kollégák munkaerő 
ellátottsága kimondottam a műszerészek és azoknak a szakembereknek a 
toborozhatósága, ami problémaként meg van említve, azt a kérdést tenném fel, hogy 
az üzemi eredményességet befolyásolta-e, hogy olyan megoldások voltak, ami 
áthidalta ezt a helyzetet. A következő időszakban milyen megoldások lehetnek, hogy 
ezek az állások betöltésre kerüljenek. Szerepel az anyagban a képzési tervezet, 
ezeknek a folytatása és költségei arányban tudnak-e lenni azzal, ami nehézséget 
okoz. Ez a problémakör, illetve jelent-e bármilyen problémát a szakmunkás 
munkakörök bérezése. 
 
Czékmány Péter, hőszolgáltatási igazgató: A műszerész és a műszerész diszpécser 
munkakör kicsit össze van vonva nálunk az elmúlt évben az egyik munkatárs 
nyugdíjba vonult, a másik távozott. Ez egyébként nem nagyon jellemző a 
hőszolgáltatásnál, kevés munkaerő távozik, illetve voltak elhalálozások. A kollégáknak 
a pótlása folyamatos, de nem egyszerű. Sokszor félévet, egy évet keresünk 
munkatársat, most átcsoportosítással, szervezéssel oldottuk meg ezt a hiányt. 
Elindult tavaly egy duális szakképzési projektünk, jelenleg egy fiatal tanuló az, akit 
foglalkoztatunk. Már most van még egy fiatal tanuló, akinek a jelentkezése 
folyamatban van. De ők nem műszerész területen dolgoznak. Folyamatban van az 
akkreditációnak a megszerzése, ez tavaly nem sikerült első körben, villamos területre 
akkeditálni az intézményt, de most már megszereztük az összes erőforrást, feltételt, 
hogy ismételten nekifussunk. Ez a hetekben le fog bonyolódni. Szándékunk, hogy 
műszerész, villamos területre is tanulókat vonzzunk a cégünkhöz. Természetesen 
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nagy segítséget jelentenek. Aki most nálunk van, egy nagyon ügyes kolléga, szinte 
már most tudja helyettesíteni a meglévő kollégákat. Bízunk benne, hogy a műszerész 
területre is hasonló fiatalokat tudunk becsábítani, illetve reméljük, hogy ezek közül 
néhányan a későbbiekben is ott maradnak a cégünknél. A fenntartási egységnél, ahol 
a fiatal kolléga dolgozik duális képzésben, ott például egy huszonéves, frissen végzett 
munkaerő is jelen van, teljes megelégedéssel, nagy teherbíró munkaerőnek számít, 
meg vagyunk vele elégedve, ő is egyelőre. A bérezés nem könnyű, nem csak a 
fiataloknak, hanem az idősebb munkatársaknak is. Én néhány évvel ezelőtt örököltem 
egy bérfelosztást, ebből próbálom kialakítani azt az elképzelést, amit én úgy 
gondolok, hogy azokban a munkakörökben olyan tudású munkavállalók részére 
biztosítani szeretnék. Korlátozott lehetőségek folytán ez egy-két év alatt nem 
működik. Ez egy három, négy, öt éves időszak, amire talán tudjuk rendezni a 
kollégák megfelelő díjazását. 
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Olyan kérdésem van, hogy a beszámolóban volt, 
hogy mennyi gázt kellett felhasználni és, hogy ez mennyi volt, szerepeltek a korábbi 
évek adatai is. Jól látható volt, hogy a 2019-2021-es adatoknál minimális emelkedés 
volt látható, a 2022-es és a 2019-es adat viszont körülbelül megegyezett. Ez a 
lakosság spórolása miatt következett be, energetikai korszerűsítés, vagy az időjárás 
miatt. 
 
Czékmány Péter, hőszolgáltatási igazgató: Egy szóval tulajdonképpen mindegyik 
területről jelentkezett megtakarítás, de bővebben kifejtem. Az előző év a korábbi 
évekhez képest azért volt eltérő, mert 2022-ben hatósági árakkal dolgoztunk. A 
hőárakat is meghatározta a hivatal, és mindent ezzel kapcsolatban. Rossz kifejezéssel 
„ebből kellett főzni”. A korábbi években a bevétel kiadási nagyságrendünk 3 
milliárdos volt, ez a keret a tavalyi évben 11 milliárd forint volt 2022-ben. Ebből 
kifolyólag adódtak komoly nehézségek. Leginkább a megtakarítások. Akiket érintett 
első körben, azok az intézmények voltak és a közületek. Meghatározott hőárat 
kaptak, a lakosságnak ez az összeg körülbelül a huszada, amiért a hőt biztosítjuk. A 
legnagyobb megtakarítás az intézményi területen történt továbbá a közületek 
vonatkozásában. Náluk jelentős költséget és problémát jelentett a megnövekedett 
hőár. A lakosság vonatkozásában ebből kifolyólag nem tapasztaltunk megtakarítást. 
Az időjárás kedvező alakulása is befolyásolta a megtakarítást. Összességében a 
kevesebb hőfelhasználás vagy hőeladás az intézményi és közületi megtakarításokból 
ered, és kisebb mértékben pedig az időjárási körülmények okán. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

116/2023. (V. 18.) határozata 
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a „Döntés a „VKSZ” Veszprémi Közüzemi Szolgáltató Zrt. távhőellátási 
közszolgáltatási tevékenységének 2022. évi teljesítéséről szóló beszámoló 

elfogadásáról” című előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a „VKSZ” Veszprémi Közüzemi 
Szolgáltató Zrt. távhőellátási közszolgáltatási tevékenységének 2022. évi teljesítéséről 
szóló beszámoló elfogadásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 
5. Döntés az Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék-

kezelési Önkormányzati Társulás 2022. évi működéséről, szakmai 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 
 

 Előterjesztő:  Bázsa Botond Lehel, a Társulás elnöke 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. 
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: A beszámolóban olvashattuk, hogy volt egy OLAF 
vizsgálat, ahol 3.845.023.000 összegű támogatás visszafizetését indítványozták. Azt 
szeretném megkérdezni, hogy mivel készül a társaság arra, ha ezt az összeget vissza 
kell fizetni, milyen intézkedési tervek vannak. 
 
Farkas László projektvezető: Az OLAF eljárásnál a Bizottságnak tesz javaslatot, a 
Bizottság a tagállamot keresi meg a javaslattal. Tagállami válasz fog erre születni. A 
társulásnak nincs erre intézkedési terve. Alapvetően az OLAF jelentésben 
megállapítottakat nem is olyan mértékűen ismerjük el, amit tudunk róla, azok 
megalapozatlanok. Közre fogunk működni a tagállami válasz megadásában. Ez egy 
olyan stádiumban lévő ügy, amelynek a következményeivel még nem számolunk. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
3 igen szavazattal és 2 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

117/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés az Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék-

kezelési Önkormányzati Társulás 2022. évi működéséről, szakmai 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról” című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés az Észak-Balatoni Térség 
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Regionális Települési Szilárdhulladék-kezelési Önkormányzati Társulás 2022. évi 
működéséről, szakmai tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról” tárgyú 
előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat 
Közgyűlés általi elfogadását. 
 
6. Döntés a Veszprém-Balaton Régió Kultúrájáért Közalapítvány 2022. évi 

tevékenységéről és számviteli törvény szerinti beszámolójának 
elfogadásáról 
 
Előterjesztő:  Sigmond Eszter kuratóriumi elnök 
Képviseli:  Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
 

Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

118/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a Veszprém-Balaton Régió Kultúrájáért Közalapítvány 2022. évi 

tevékenységéről és számviteli törvény szerinti beszámolójának 
elfogadásáról” című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém-Balaton Régió 
Kultúrájáért Közalapítvány 2022. évi tevékenységéről és számviteli törvény szerinti 
beszámolójának elfogadásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 
7. Döntés a Veszprém 5045 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Hóvirág 

utca 1. szám alatt található – ingatlan ingatlan-nyilvántartás szerinti 
rendeltetési jellege megváltoztatásának és épületek feltüntetésének 
kezdeményezéséről 

 
Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 
Képviseli:  Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
 

Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
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Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

119/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a Veszprém 5045 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Hóvirág 

utca 1. szám alatt található – ingatlan ingatlan-nyilvántartás szerinti 
rendeltetési jellege megváltoztatásának és épületek feltüntetésének 

kezdeményezéséről” című előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém 5045 hrsz.-ú – 
természetben a Veszprém, Hóvirág utca 1. szám alatt található – ingatlan ingatlan-
nyilvántartás szerinti rendeltetési jellege megváltoztatásának és épületek 
feltüntetésének kezdeményezéséről” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 

 
8. Döntés a Veszprém 5043 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Komakút 

tér 4. szám alatt található – ingatlan ingatlan-nyilvántartás szerinti 
rendeltetési jellege megváltoztatásának és épület feltüntetésének 
kezdeményezéséről 

 
Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 
Képviseli:  Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
 

Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

120/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a Veszprém 5043 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Komakút 

tér 4. szám alatt található – ingatlan ingatlan-nyilvántartás szerinti 
rendeltetési jellege megváltoztatásának és épület feltüntetésének 

kezdeményezéséről” című előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém 5043 hrsz.-ú – 
természetben a Veszprém, Komakút tér 4. szám alatt található – ingatlan ingatlan-
nyilvántartás szerinti rendeltetési jellege megváltoztatásának és épület 
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feltüntetésének kezdeményezéséről” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 

 
9. A) Döntés a Veszprémi Szakipark Oktató és Gyártó Nonprofit Kft. lejárt 

tartozásával kapcsolatos részletfizetés engedélyezésére irányuló 
megállapodás jóváhagyásáról 
 
B) Döntés a Veszprém 1965/11 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, 
Házgyári út 1. szám alatti – ingatlanon található „K” jelű épület és a 
Veszprém 1965/11/B hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Házgyári út 
1. szám alatti – ingatlan mint „C” jelű épület, továbbá az épületekben 
elhelyezett termelő berendezések és a berendezésekhez kapcsolódó 
eszközök bérleti szerződésének jóváhagyásáról 
 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 
Képviseli:    Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 

 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez.  
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Véleményemmel kezdeném. Az A) pontban le van 
írva, hogy mennyivel tartozik a Veszprémi Szakipark Oktató és Gyártó Nonprofit Kft. 
Kiderül az előterjesztésből, hogy 11 évre kamatmentes kölcsönt fogunk biztosítani a 
társulásnak, hogy visszafizesse a tartozást. Én azt gondolom, hogy a jelenlegi 
inflációs környezetben eléggé problémás. Mi ezzel bukunk, ők ezzel nyernek és nem 
fizettek. A B) résznél az a kérdésem, hogy hogyan bízhatunk meg egy olyan céget 
ennek az ingatlannak a bérlésével, aki a tavalyi évben több, mint 90%-át, idén pedig 
semmit nem fizetett a bérleti díjból és őt bízzuk meg, illetve a bérleti összeget 
jelentősen csökkentettük is. 
 
Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető: Hasonló megfogalmazásban ez a 
tegnapi Pénzügyi és Költségvetési Bizottság ülésén is elhangzott. Ott is elmondta, 
hogy szerinte onnan kell kezdeni, hogy ez egy egyedi projekt, az országban még 
senki nem csinált ilyet, kísérleti jellegű kezdeményezés volt, amihez nagyon sok 
feltételnek össze kellett állnia. Maga a beruházás megvalósításához is. Az ingatlan a 
támogató oldaláról a Magyar Állam, a szakképzésnek illetve Pénzügyminisztériumnak 
fel kellet zárkóznia a Modern Város Programért felelős minisztérium a 
Miniszterelnökség is be kellett, hogy csatlakozzon. Ezek a feltételek végül összeálltak 
és most az üzemeltetésnél vagyunk. Ez egy nagy beruházási összegű projekt volt. 
Ennek a bérbe adását először az Önkormányzat úgy gondolta, és abba az irányba 
ment el, hogy piaci alapon is lehet működtetni és ilyen típusú bérleti szerződést 
kötött. Ez azért volt kedvezőtlen, mert pont az időszak elején álltunk, még kevéssé 
ismert és nem bejáratott a helyszín. A szakképzési szférának is fel kell figyelnie erre a 
létesítményre még. Pont ebben az időszakban, amikor még magas volt a bérleti díj, 
nem nőttek a bevételek, amelyek egy 10 éves időtartamra széthúzva már jobban 
tervezhetőek. Így a tartozás fizetését ebben az idősíkban könnyebben tudja vállalni a 
gazdasági társaság. Itt nem egy bérletről van szó, ezt fontos hangsúlyozni, hanem 
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egy szolgáltatás biztosításáról, elsősorban a gazdasági társaságok felé. Számukra 
képez ez a helyszín piacképes munkaerőt pont azokban a hiányágazatokban, amiről 
eddig is hallhattunk, most bőségesen kell a munkaerő. Ez a szolgáltatás ebben az 
infrastruktúrában nagyon jó helyen van, a Bérlő is életképes és az üzleti tervei szerint 
fogja fizetni a bérleti díjat, valamint a tartozás elmaradásából származó 
törlesztéseket is tudja teljesíteni. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó A) határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
3 igen szavazattal 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással meghozta a következő 
határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

121/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a Veszprémi Szakipark Oktató és Gyártó Nonprofit Kft. lejárt 

tartozásával kapcsolatos részletfizetés engedélyezésére irányuló 
megállapodás jóváhagyásáról” című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprémi Szakipark Oktató és 
Gyártó Nonprofit Kft. lejárt tartozásával kapcsolatos részletfizetés engedélyezésére 
irányuló megállapodás jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja 
az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 

 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Mivel az előterjesztéshez további kiegészítés, 
hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó B) határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
3 igen szavazattal és 2 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

122/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a Veszprém 1965/11 hrsz.-ú – természetben a Veszprém, 
Házgyári út 1. szám alatti – ingatlanon található „K” jelű épület és a 

Veszprém 1965/11/B hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Házgyári út 1. 
szám alatti – ingatlan mint „C” jelű épület, továbbá az épületekben 
elhelyezett termelő berendezések és a berendezésekhez kapcsolódó 

eszközök bérleti szerződésének jóváhagyásáról” című előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém 1965/11 hrsz.-ú – 
természetben a Veszprém, Házgyári út 1. szám alatti – ingatlanon található „K” jelű 



20 
 

épület és a Veszprém 1965/11/B hrsz.-ú – természetben a Veszprém, Házgyári út 1. 
szám alatti – ingatlan mint „C” jelű épület, továbbá az épületekben elhelyezett 
termelő berendezések és a berendezésekhez kapcsolódó eszközök bérleti 
szerződésének jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 

 
10. Döntés a Veszprém 2364/42 hrsz.-ú (Jutasi úti sporttelep) ingatlan 

bérlet jogcímén történő hasznosításra való kijelöléséről 
 
Előterjesztő:  Brányi Mária alpolgármester 
Képviseli:  Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
 

Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez.  
 

Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető: Szeretném kiegészíteni a határozati 
javaslatot az előterjesztő, Brányi Mária alpolgármester asszony kérésére. Egy 
pontosítást illetve egy kiegészítést szeretnék ismertetni. Az 5.8 pontban módosulna a 
szöveg,a mely azután így fog hangozni: Pályázó tudomásul veszi, hogy Bérlő vagy a 
Bérlemény használatára jogosult harmadik személy a Bérlemény területén bármilyen 
beruházási, átalakítási, felújítási munkát csak saját költségén, Bérbeadó előzetes 
írásbeli engedélyével, valamennyi szükséges jogerős hatósági engedély birtokában, 
végezhet.  
Ez egy rövidebb mondat, mint az előző anyagban. Kikerült a szövegből, hogy az 
Önkormányzat kizárja annak a lehetőségét, hogy a beruházási költségeket a Bérlő 
beszámítsa a bérleti díjba. Szeretnénk ezt a lehetőséget meghagyni, illetve ezzel nem 
korlátoznánk be a későbbi kapcsolatot. Amennyiben ilyen jogos felújítási igény merül 
fel, egy külön megállapodásban lehet erről a felek között megegyezni. Egy 
kiegészítés, egy plusz pont is lenne az 5.11 pontban: Pályázó vállalja, hogy a 
létesítmény üzemeltetéséről szakmai, és gazdaságossági beszámolót készít, amely 
tartalmazza az egyes időszakok kihasználtsági mutatóit. A beszámolót a bérleti 
szerződés megkötését követő 24 hónapra vonatkozóan kell elkészíteni és megküldeni 
azt tájékoztatásul a Bérbeadó részére. Ez egy olyan kiegészítés, amely azt a célt 
szolgálja, hogy az Önkormányzat folyamatosan figyelemmel tudja kísérni akár a 
kihasználtsági adatokat ennek a létesítménynek a gazdaságossági, működési adatait. 
Ezt a kiegészítést kérem, hogy az előterjesztő nevében legyenek szívesek figyelembe 
venni a szavazáskor a határozati javaslatban. Illetve szeretnék arról is tájékoztatást 
adni, hogy az értékbecslővel felvettük a kapcsolatot, ő ugyanis abban a szakmai 
anyagban, amit csatoltunk az előterjesztéshez, olyan kihasználtsági adatokkal 
számolt, ami az elmúlt időszak működési adatai alapján nem indokolt. Itt 55%-os 
kihasználtsági mutató mellett határozta meg a bérleti díj leendő nagyságát, miközben 
egyébként 15-17%-os a létesítmény éves szintű kihasználtsága. Emiatt korrekció fog 
érkezni a bérleti díjra vonatkozóan és a közgyűlés előtt várjuk a korrekciót. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez.  
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Somfai Attila, a Bizottság tagja: Ha jól értem, a kihasználtsági adatok nem voltak 
korrektek, és akkor így a bérleti díj összege is változni fog. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Igen, erről volt szó. 
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: De akkor azt nem tudjuk, hogy mennyi lesz még, 
ugye? 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Az a közgyűlésig kiderül. 
 
Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető: A közgyűlés hatásköre meghatározni a 
bérleti díjat, ami majd a végleges felhívásban és a határozati javaslatban majd meg 
fog jelenni. Ez az anyag minden szempontot figyelembe vesz, de a kihasználtsági 
mutatókat változtatni lesz szükséges, emiatt a bérleti díjat is majd csökkenteni kell. 
 
Guzslován Gábor, a Bizottság tagja: A határozati javaslat 3. pontjában szerepel a 
legalacsonyabb bérleti díj összege, ez azt jelenti, hogy a 3. pontot töröltetni szeretné 
az előterjesztő egyelőre? A másik kérdésem az, hogy lehet-e bármit tudni arról, hogy 
az ingatlannak milyen jellegű hasznosítása lesz, milyen jellegű sporttevékenységeket 
fognak esetleg előtérbe helyezni az adott helyszíneken. Az adott pályák felújítása 
várható-e mondjuk, teljesen más jellegű sporttevékenységeket is el tud-e képzelni a 
város, hogy ezen a sporttelepen megvalósul. Szintén javasolnám a felvetését annak, 
hogy a pályázó bármilyen sportlétesítmény működtetésére is vállalkozik, ott a 
környékbeli lakosságnak a társadalmasítási kérdéseit szintén kötelességként végezze 
el, mert nem mindegy, hogy egy lakókörnyezet közelében milyen labdajátékokat, 
vagy milyen fény- és hangkibocsátást helyezünk el. Függetlenül attól, hogy jelenleg 
is sportlétesítményként működik a terület. Nyilván pont az elhangzott alacsony 
kihasználtság mellett a lakosság, hang, fény más terhelése ilyen szempontból nem 
olyan magas. Ez a környékbeli magas épületek kapcsán okozhat problémákat. A 
pályázó ennek a körnek a megtételére kötelezhető lenne, pont azért, hogy 
találkozzon a lakossági igényekkel.  
 
Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető: Amikor a kihasználtságról beszéltem, 
az egy tájékoztató volt, felülvizsgálat alatt van a bérleti díj meghatározása. Ez most 
még ugyanabban a fázisban van, tehát a bérleti díjunk a 15.840.000,-Ft/év. Várható, 
hogy egy másik javaslat fog érkezni, a közgyűlési előterjesztésben lesz majd 
megjelölve ez az új bérleti díj, a közgyűlés hatásköre erről dönteni. A felújítással 
kapcsolatban valóban, 8 pálya van, ebből 6-ot lehet folyamatosan használni, 140 fő 
látogatja rendszeresen a létesítményt. Ez egy komoly igény, mindenféleképpen erre a 
funkcióra, tehát a tenisz sportágnak a céljaira lenne ez a létesítmény használva. 
Készült egy országos felmérés is a Tenisz Szövetség részéről és ez alapján egy lista, 
hogy milyen helyszínek lennének, amik beruházási lehetőséghez jutnának. 
Középtávon számítunk arra, hogy a Tenisz Szövetség a helyszín fejlesztésben közre 
tud működni és támogatási forrásokat nyújt majd. Nyilván az nagyon fontos 
mozzanat lesz, azt szeretnénk, hogy amíg idáig eljutunk a mostani állapot 
megtartása a 140 sportoló érdekében minőségileg is ezen a szinten meg legyen 
tartva. Ezért is fontos a bérleti díj, hogy ne sújtsuk a jövőben a gazdálkodót, hogy 
esetleg egy sokkal nagyobb bérleti díjat kelljen kifizetni. A társadalmasítást más 
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sportágak megjelenése miatt említette, de ez abszolút nem tervezett, csak a tenisz 
sport működne a jövőben is. 
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Két javaslatom lenne az egyik az előterjesztőnek, a 
másik a szavazáshoz. Azt gondolom, hogy nem csak a bérleti díjat és a 
kihasználtságot kellene megnézni, hanem a téli hónapokra tekintettel a fűtési és a 
villany költségeket is. Én nem láttam ebben az anyagban, hogy az ingatlanos nézte 
volna vagy kalkulálta volna, pedig ez egy jelentős költség lehet, illetve személyi 
költségekkel is érdemes számolni. A javaslatom az lenne, hogy mivel nem ismerjük a 
pontos összeget, nem tudom, van-e így értelme erről szavazni, ez egy elég fontos 
szempont, ez alapján azt mondani, hogy javasoljuk, vagy nem javasoljuk, ez 
problémás. Nyilván a közgyűlés ezt meg fogja tudni tárgyalni. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Irodavezető úr kétszer mondta el, hogy ez az 
összeg van, ezt tudjuk, amit ő elmondott, a jegyzőkönyvben szerepelni fog, de nem 
egy hivatalos állásfoglalás, hogy tudunk egy új összeget esetleg. Egy irány van, hogy 
ez valószínűleg csökkenni fog. Ez csak egy tájékoztatás volt, jelenleg ez az összeg 
szerepel az előterjesztésben, erről tudunk szavazni. Amennyiben módosító indítvány 
lesz szakértő úr részéről, erről tudunk szavazni, de az összegen nem fogunk tudni 
változtatni, ha jól értettem. 
 
Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető: Köszönöm a megerősítést. Röviden 
reagálnék szakértő úr felvetésére. A mai napon megkértük és megkaptuk azokat a 
működési adatokat, amik ezt a sportlétesítményt jellemezték. Nyilván a 2022. év nem 
reprezentatív annyira. Ismert globális körülmények gátolták a sportolási 
lehetőségeket. Ehhez képest az adatok ebben szerepelnek, az értékbecslőnek fel 
fogjuk hívni a figyelmét, hogy a működési és üzemeltetési költségek kapcsán 
megjelennek a rezsi díjak. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte Somfai Attila bizottsági tagot, 
hogy van-e módosító indítványa, mert akkor azt szövegszerűen kellene 
megfogalmazni, hogy tudjunk róla szavazni, vagy ez csak egy javaslat volt.  
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Köszönöm szépen, nem akarok az értékbecslő elé 
menni, csinálja meg ő a dolgát. Közben kiszámoltam, hogy 2,5 millió forint lenne a 
15-17%-os kihasználtsággal a bevétele. Nyilván ezt kellene alapul venni, de se a 
rezsi díjakat, se az egyebeket nem tudom összeg szerint sem. Mivel ez az összeg így 
valószínűleg rossz lesz, nem ez lesz, ha ez marad, akkor ezt nem fogom tudni így 
támogatni. Nyilván, ha meg fogjuk változtatni az összeget, az megint egy más 
kérdés. Arról most nem tudunk dönteni. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Azt még nem tudjuk. Ebben az esetben 
szakértő úr szíve joga szerint tud majd szavazni. Mivel az előterjesztéshez további 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását a fenti módosítással. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
4 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 
123/2023. (V. 18.) határozata 

a „Döntés a Veszprém 2364/42 hrsz.-ú (Jutasi úti sporttelep) ingatlan 
bérlet jogcímén történő hasznosításra való kijelöléséről” című 

előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprém 2364/42 hrsz.-ú 
(Jutasi úti sporttelep) ingatlan bérlet jogcímén történő hasznosításra való 
kijelöléséről” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 
Somfai Attila bizottsági tag nem szavazott. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Értem. Szakértő úr nem kívánt szavazni. Egy 
kiegészítésem lenne, ez már többször előfordult a bizottsági ülések során, hogy 
képviselő urak, szakértő urak nem szavaztak. Felhívom a figyelmet, hogy az 
önkormányzati törvény világosan kimondja, hogy a szavazásokban köteles részt 
venni, aki részt vesz az ülésen. A közgyűléseken és a bizottsági üléseken is. Mindenki 
tegye el magában, hogy ezt mennyire érzi törvénysértőnek, vagy nem. Ez világosan 
le van írva az önkormányzati törvényben. De szerintem, ha irodavezető asszony 
kiküld erről egy tájékoztatót, hogy hol olvasható, biztosan szívesen megteszi, erre 
azért felhívnám a figyelmet. Kimenekülés lehet a szavazások elől, de nem szabad 
megtenni. 
 
11. Döntés nemzetközi konzorciumban megvalósuló pályázatok 

benyújtásáról és az ehhez szükséges önrész előzetes pénzügyi 
kötelezettségvállalás útján történő biztosításáról az Interreg Duna 
Régió és az Interreg Európa felhíváshoz kapcsolódóan 
 
 Előterjesztő: Brányi Mária alpolgármester 
Képviseli:  Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
 

Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 1. határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

124/2023. (V. 18.) határozata 
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a „Döntés nemzetközi konzorciumban megvalósuló pályázatok 
benyújtásáról és az ehhez szükséges önrész előzetes pénzügyi 

kötelezettségvállalás útján történő biztosításáról az Interreg Duna Régió 
és az Interreg Európa felhíváshoz kapcsolódóan” című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés nemzetközi konzorciumban 
megvalósuló pályázatok benyújtásáról és az ehhez szükséges önrész előzetes 
pénzügyi kötelezettségvállalás útján történő biztosításáról az Interreg Duna Régió és 
az Interreg Európa felhíváshoz kapcsolódóan” tárgyú előterjesztést. A Bizottság 
javasolja az előterjesztéshez tartozó, a nemzetközi konzorciumban megvalósuló 
„NONA - Új kormányzás új térségekben” elnevezésű pályázat benyújtásáról és az 
ehhez szükséges önrész biztosításáról szóló, az INTERREG Duna Régió felhíváshoz 
kapcsolódó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó 2. határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

125/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés nemzetközi konzorciumban megvalósuló pályázatok 
benyújtásáról és az ehhez szükséges önrész előzetes pénzügyi 

kötelezettségvállalás útján történő biztosításáról az Interreg Duna Régió 
és az Interreg Európa felhíváshoz kapcsolódóan” című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés nemzetközi konzorciumban 
megvalósuló pályázatok benyújtásáról és az ehhez szükséges önrész előzetes 
pénzügyi kötelezettségvállalás útján történő biztosításáról az Interreg Duna Régió és 
az Interreg Európa felhíváshoz kapcsolódóan” tárgyú előterjesztést. A Bizottság 
javasolja az előterjesztéshez tartozó, a nemzetközi konzorciumban megvalósuló 
„PROXIMITIES” elnevezésű pályázat benyújtásáról és az ehhez szükséges önrész 
biztosításáról szóló, az Interreg Európa felhíváshoz kapcsolódó határozati javaslat 
Közgyűlés általi elfogadását. 
 
12. Döntés a közvilágítás korszerűsítéséről, előzetes pénzügyi 

kötelezettségvállalásról és a 296/2022. (X. 27.) közgyűlési határozat 
hatályon kívül helyezéséről 
 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 
Képviseli:  Kovács Zoltán, irodavezető 
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Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

126/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a közvilágítás korszerűsítéséről, előzetes pénzügyi 

kötelezettségvállalásról és a 296/2022. (X. 27.) közgyűlési határozat 
hatályon kívül helyezéséről” című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a közvilágítás korszerűsítéséről, 
előzetes pénzügyi kötelezettségvállalásról és a 296/2022. (X. 27.) közgyűlési 
határozat hatályon kívül helyezéséről” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 

 
13. Döntés a Bereményi Géza – Kovács Krisztina „Apacsok” című színházi 

produkció létrehozására vonatkozó támogatási szerződés 
jóváhagyásáról a programot megvalósító Advesta New Media Hungary 
Kft.-vel 
 

 Előterjesztő:  Porga Gyula polgármester 
 Képviseli:    Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető 
       Takács Zoltán irodavezető 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez.  
 
Somfai Attila, a Bizottság tagja: Egy véleményem lenne, nyilván nagyon örömteli, 
hogy egy új darabot hoznának ide és valósítanának meg az EKF program keretében. 
A támogatási összeget egy kicsit sokallom. A kiemelt pályázatoknak nem nyújtunk 
ekkora támogatást. Pár hónappal ezelőtti bizottsági ülésen, amikor a Kabóca 
Bábszínház igazgatója jelezte, hogy amennyiben lesz rá lehetőség, kérne 4 millió 
forint plusz támogatást, hogy 20 millió forintra tudjon pályázni és akkor az 
Alpolgármester Asszony is, valamint Csik Richárd elnök úr is azt mondta, hogy nem 
feltétlenül van a város költségvetésében ekkora keret, hogy 4 millió forinttal 
támogassák a Kabóciádét, ami egy helyi társulat, helyi embereknek, helyi fesztiválnak 
biztosít teret lehetőséget, szórakozást. Itt erre meg több, mint 80 millió forintra tud 
forrást találni a város. Azt gondolom, hogy ezeket a dolgokat érdemes helyén 
kezelni, hogy kinek adunk és kinek nem adunk. 
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Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Köszönjük a hozzászólást, nem gondolom, 
hogy egy ilyen minőségű produkcióra sok lenne ez az összeg. Itt olyan neves 
művészekről van szó, igazi kuriózum lesz a város életében. Mivel a VEB 2023 Zrt. is 
hozzáadja a maga támogatását, szerintem ez méltányolható és támogatható ez az 
összeg a város részéről. Mivel az előterjesztéshez kiegészítés, hozzászólás, kérdés, 
vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati 
javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
4 igen szavazattal és 1 tartózkodással meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

127/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a Bereményi Géza – Kovács Krisztina „Apacsok” című színházi 

produkció létrehozására vonatkozó támogatási szerződés jóváhagyásáról a 
programot megvalósító Advesta New Media Hungary Kft.-vel” című 

előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Bereményi Géza – Kovács 
Krisztina „Apacsok” című színházi produkció létrehozására vonatkozó támogatási 
szerződés jóváhagyásáról a programot megvalósító Advesta New Media Hungary Kft.-
vel” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 
14. Döntés a Gárdonyi Zoltán Zenekarért Alapítvánnyal kötendő 

támogatási szerződés jóváhagyásáról 
 

 Előterjesztő:    Porga Gyula polgármester 
 Képviseli:    Takács Zoltán irodavezető 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

128/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a Gárdonyi Zoltán Zenekarért Alapítvánnyal kötendő támogatási 

szerződés jóváhagyásáról” című előterjesztésről 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Gárdonyi Zoltán Zenekarért 
Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztést. A 
Bizottság javasolja az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi 
elfogadását. 

 
15. Döntés a Dowland Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés 

jóváhagyásáról 
 

 Előterjesztő:  Porga Gyula polgármester 
 Képviseli:    Takács Zoltán irodavezető 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e 
kiegészítése. Kiegészítés nem volt. Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

129/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a Dowland Alapítvánnyal kötendő támogatási szerződés 

jóváhagyásáról” című előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Dowland Alapítvánnyal kötendő 
támogatási szerződés jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 
16. Döntés a V-Busz Kft. könyvvizsgálójának megválasztásáról 

 
 Előterjesztő:                              Porga Gyula polgármester 
 Képviseli:    Takács Zoltán irodavezető 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Ügyvezető úr jelezte, hogy sajnos nem tud itt 
lenni a bizottsági ülésen. Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e kiegészítése.  
 
Dr. Józsa Tamás kabinetfőnök, irodavezető: Szeretném kiegészíteni a határozati 
javaslatot. A napirendre tűzés óta a Signator Kft.-től érkezett egy kérés, hogy a 
könyvvizsgáló személyét változtassuk. Olma-Kelemen Réka látná el ezt a feladatot. 
Ezt a személycserét legyenek szívesek figyelembe venni. A kamarai tagsági száma 
007548. Így pontos a változtatás. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Megkérdezte a Bizottság tagjait, hogy 
hozzászólás, kérdés, vélemény van-e az előterjesztéshez. Mivel az előterjesztéshez 
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kiegészítés, hozzászólás, kérdés, vélemény nem érkezett, szavazásra bocsátotta az 
előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását a fenti módosítással együtt. 
 
Megállapította, hogy a Városstratégiai és Városmarketing Bizottság jelenlévő 5 tagja 
5 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Városstratégiai és Városmarketing Bizottságának 

130/2023. (V. 18.) határozata 
a „Döntés a V-Busz Kft. könyvvizsgálójának megválasztásáról” című 

előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Városstratégiai és 
Városmarketing Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a V-Busz Kft. könyvvizsgálójának 
megválasztásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság javasolja az előterjesztéshez 
tartozó határozati javaslat Közgyűlés általi elfogadását. 
 
Halmay Gábor, a Bizottság alelnöke: Elmondta, hogy több napirendi pont és egyéb 
ügy nincs, megköszönte a Bizottság munkáját és a Bizottság ülését 10 óra 52 perckor 
bezárta. 
 

K.m.f. 
 

  Halmay Gábor                                   Guzslován  Gábor  
        a Bizottság alelnöke                           a Bizottság tagja 


